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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Újratöltve - Megvalósul-e a Balatonfűzfőre tervezett hadiipari beruházás? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balatonfűzfőre tervezett hadiipari beruházást érintő vizsgálattal kapcsolatban május
végén benyújtott írásbeli kérdésemre Tállai András miniszterhelyettes úr június 13-á n
keltezett levelében azt a választ adta, hogy „A jogorvoslati eljárás jelenleg a

Miniszterelnökségen folyamatban van . "

A válasz óta eltelt lassan két hónap . A balatonfűzfőiek év eleje óta várják, hogy mi
lesz a sorsa a tervezett hadiipari beruházásnak . Számtalanszor elmondtuk és felhívtuk arra a
figyelmet, hogy ez a tevékenység nem egyeztethet ő össze a Balaton üdülőkörzet turisztikai

fejlődési irányával, amellyel egyetértett a térség egyéni országgy űlési képviselője és a Balaton
Fejlesztési Tanács elnöke is . Igaz ugyan, hogy pont Tállai András szerint nem áll ellentétben a
beruházás a Balatoni Területfejlesztési Koncepció turizmusfejlesztési céljaival, de err ől a
helyiek másképp vélekednek .

Tisztelt Miniszter Úr! Mi lett az eredménye a jogorvoslati eljárásnak? Támogatja-e a
Kormány, hogy ez a beruházás megvalósuljon a térségben?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . augusztus 08 .
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